
Oświadczenie złożone 

przez senatora Zygmunta Frankiewicza 

w dniu 22 czerwca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Dziękuję za odpowiedź (DLŁ-WKO.050.9.2022.RB) na moje oświadczenie w sprawie projektu planu 

urządzenia lasu w Nadleśnictwie Brynek. W odbytych konsultacjach społecznych dotyczących tego projektu 

mieszkańcy złożyli dużą liczbę wniosków, które – według mojej oceny – zostały całkowicie zlekceważone. 

Konsultacje okazały się fikcją, gdyż w żaden sposób nie posłużyły do debaty społecznej i wprowadzenia 

ewentualnych zmian w projekcie. 

Wnioskodawcy nie są informowani o losie ich wniosków. Spodziewano się – zgodnie z zarządzeniem 

nr 55 dyrektora generalnego Lasów Państwowych i Instrukcją sporządzania projektu PUL – że po 

konsultacjach będzie zwołana komisja projektu planu, której prace będą mieć formę debaty publicznej. Jest to 

zgodne z §125 ust. 2 pkt 7 tejże instrukcji. RDLP w Katowicach nie planuje jednak spotkań, w jakiejkolwiek 

formie, ze stroną społeczną na temat PUL Nadleśnictwa Brynek. Okazało się też, że zdyskwalifikowano 

większość złożonych wniosków ze względu na „nieprofesjonalne słownictwo”. 

Przesłanie ministrowi klimatu i środowiska do zatwierdzenia projektu PUL dla Nadleśnictwa Brynek bez 

prawidłowo dokończonych konsultacji jest złym obyczajem i jest niezgodne z prawem. 

Proszę o odpowiedź na następujące pytania. 

Czy i ewentualnie kiedy będzie zwołana komisja projektu planu Nadleśnictwa Brynek, której prace 

miałyby formę debaty publicznej? 

Czy i ewentualnie kiedy wnioskodawcy będą poinformowani o losie ich wniosków? 

Z poważaniem 

Zygmunt Frankiewicz 


